
Kameleon 
Eerder heeft de raad besloten  om op het sportpark ruimte te reserveren voor nieuwbouw van de 
Kameleon. 
Leidt het niet doorgaan hiervan nu tot meer kosten voor de renovatie van het sportpark? 
Leidt dit ook tot hogere onderhoudskosten? Zo ja wie gaat dat betalen? 
Voorshands gaat de VVD ervan uit dat dit niet tot hogere onderhoudskosten leidt. 
Kan de wethouder dit bevestigen? 
 
In het raadsvoorstel is aangegeven dat de verbreding van de school met peuter/kinderopvang en 
buitenschoolse opvang 
moet worden betaald door commerciële partijen. 
 
Tijdens de commissievergadering van 20 november jongstleden heeft de wethouder aangegeven dat 
hij voor een brede school gaat 
en dat er wellicht meer dan 6 klassen kunnen komen. 
 
Begrijpt de VVD goed dat indien commerciële partijen niet bereid zijn om te investeren er geen brede 
school komt? 
Als er meer dan 6 klassen komen waar komt dan het extra geld vandaan? 
Wij gaan ervan uit dat een en ander mutatis mutandis voor De Vonder geldt. 
Kan de wethouder dit bevestigen? 
 
Korting Rijk onderwijshuisvesting 
Zie tekst blz 8 onder en blz 9 boven.. 
Overschotten van het ontvangen bedrag voor onderwijshuisvesting werden cq worden dus 
aangewend voor ander beleid. 
Bij een korting van € 230.000 verdwijnt deze mogelijkheid. 
 
Begrijpt de VVD het nu goed dat bij aanname van dit raadsvoorstel wij het college een 
bezuinigingsopdracht meegeven 
welke moet worden opgelost in 2015? 
Heeft de wethouder een idee waar hij dit bedrag denkt te vinden? 
Moet er dus beleid worden gewijzigd? 
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